
Mădălina: Eu nu am considerat niciodată o lipsă faptul 

că nu văd și nu aud bine. Pentru mine face parte din 

normalitate. Dizabilitate este ceea ce ai, iar handicapul 

ți-l impune societatea. Dacă vine cineva acum, la mine, 

și mă întreabă: Ești mulțumită cu ceea ce ai făcut până 

acum? O să spun: DA! Am vrut să dovedesc că eu pot, 

că pot, că pot. Mădălina are pierdere de văz și de auz. 

Mădălina are surdocecitate. 


